
PROTOKÓŁ Nr XLVIII/10 

z XLVIII sesji Rady Miasta Szczecinek  

odbytej w dniu 07 czerwca 2010 r.  

w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek  

 

Stan Rady Miasta – 21 radnych.   

Obecnych: 18 radnych.   

Nieobecni radni: Andrzej Jaszczur, Marek Ogrodziński i Zbigniew Dymiński. 

 

Rozpoczęcie sesji: godz. 9:00. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przywitał zebranych,  

− stwierdził wymagane kworum, 

− przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad udzielił głosu przedstawicielowi Kolarskiego Klubu 

Sportowego MOC-MASTERS. 

 

Grzegorz Bordoszewski Przedstawiciel KKS MOC-MASTER S: 

− zaprosił radnych oraz mieszkańców Szczecinka do udziału w biciu rekordu liczby uczestników jazdy na 

rowerach, które zaplanowano na 24 czerwca 2010r. w godzinach od 10:00 do 17:00, organizowanego  

z okazji 700-lecia miasta. 

 

Ad.1.  

Jerzy Kania  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył obrady, których porządek przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Wręczenie honorowego tytułu „SAMORZĄDOWIEC-SPÓŁDZIELCA”. 

3. Przyjęcie protokołów z  poprzednich sesji (z 26.04.2010r. i z 05.05.2010r.). 

4. Wnioski i zapytania zgłaszane w imieniu mieszkańców osiedla przez Przewodniczącego Rady Osiedla 

Pilska-Raciborki. 

5. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budŜecie miasta Szczecinek na 2010r. 

6. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na nabycie przez Miasto Szczecinek udziałów członkowskich 

Bałtyckiego Banku Spółdzielczego w Darłowie. 

7. Uchwała w sprawie zmiany uchwały określającej tryb udzielania i rozliczania dotacji dla przedszkoli i szkół,  

dla których Miasto Szczecinek nie jest organem prowadzącym oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości 

ich wykorzystania. 

8. Uchwała w sprawie wysokości i zasad ustalania opłat za świadczenia udzielane przez przedszkole publiczne 

prowadzone przez Miasto Szczecinek. 

9. Uchwała w sprawie uchwalenia zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Miasta Szczecinek. 
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10. Uchwała w sprawie wspólnej realizacji zadania inwestycyjnego pn.: „Działania infrastrukturalne na rzecz 

poprawy stanu środowiska w obiektach uŜyteczności publicznej na terenie Dorzecza Parsęty” w ramach 

Szwajcarsko-Polskiego Programu Współpracy. 

11. Uchwała w sprawie przyjęcia zmian w Statucie Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty. 

12. Uchwała w sprawie zwolnienia z obowiązku wydzierŜawienia nieruchomości w drodze przetargu. 

13. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na wydzierŜawienie nieruchomości.  

14. Uchwała w sprawie nabycia przez Miasto Szczecinek nieruchomości. 

15. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek. 

16. Uchwała w sprawie wyraŜenia zgody na zamianę nieruchomości. 

17. Uchwała w sprawie zamiany nieruchomości stanowiących własność Miasta Szczecinek, na nieruchomości 

stanowiące własność Miejskiej Energetyki Cieplnej Spółki z o.o. z siedzibą w Szczecinku. 

18. Uchwała w sprawie przejęcia na własność miasta porzuconych pojazdów na terenie miasta Szczecinka, 

nieodebranych przez właścicieli.  

19. Uchwała w sprawie uchylenia uchwały w sprawie upowaŜnienia Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Szczecinku do podejmowania działań wobec dłuŜników alimentacyjnych. 

20. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Szczecinek. 

21. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta. 

22. Wnioski i zapytania Radnych. 

23. Zamknięcie  sesji. 

 

Ad.2.  

Jerzy Kania  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− udzielił głosu Pani Dyrektor Bałtyckiego Banku Spółdzielczego w Darłowie. 

 
 
Sylwestra Wilk Dyrektor Bałtyckiego Banku Spółdziel czego w Darłowie: 
 
− wręczyła Burmistrzowi Miasta honorowy tytuł „Samorządowiec-Spółdzielca”. 
 
 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− dziękując za to wyróŜnienie zaznaczył, Ŝe jest  nim zaskoczony, 

− jako Burmistrz rozpisał jedynie przetarg na bankową obsługę Urzędu Miasta Szczecinek, a BBS w Darłowie 

przetarg ten wygrał, 

− współpraca z tym bankiem układa się  bardzo dobrze. 

 

Jerzy Kania  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− pogratulował Burmistrzowi  wyróŜnienia w imieniu własnym i Rady Miasta, 

− przystąpił do dalszej realizacji porządku obrad. 

 

Ad.3.   

Protokoły  z XLIVI oraz XLVII sesji Rady Miasta Szczecinek zostały przyjęte  jednogłośnie 18 głosami „za”.  
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Ad.4.  

Jerzy Kania  Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− stwierdził, Ŝe na sali obrad nie ma przedstawicieli Rady Osiedla. 

 

Ad.5.  

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Józef Świerczy ński Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem dalszych uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XLVIII/495/10 
w sprawie  dokonania zmian w bud Ŝecie miasta Szczecinek na 2010rok. 

 

Ad.6.  

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Józef Świerczy ński Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta:  

− Bankowi zaleŜało na zwiększeniu swoich udziałów przez poszczególnych członków, poniewaŜ dzięki temu 

wzrasta prestiŜ Banku, 

− pieniądze wydane na zakup dodatkowych udziałów zwrócą się w formie zasponsorowania przez Bank 

niektórych imprez z okazji 700-lecia miasta.  

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania nad podjęciem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XLVIII/496/10 

w sprawie wyra Ŝenia zgody na nabycie przez Miasto Szczecinek udzia łów członkowskich Bałtyckiego 

Banku Spółdzielczego w Darłowie. 

 

Ad.7.  

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 



 4

 

Szymon Kiedel   Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie, 

− przypomniał uzasadnienie projektu uchwały. 

 

Józef Świerczy ński Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XLVIII/497/10   
w sprawie zmiany uchwały okre ślającej tryb udzielania i rozliczania dotacji dla przed szkoli i szkół,  dla 

których Miasto Szczecinek nie jest organem prowadz ącym oraz trybu i zakresu kontroli  
prawidłowo ści ich wykorzystania. 

 

Ad.8.  

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Szymon Kiedel   Przewodnicz ący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Wiesław Drewnowski radny: 

− zapytał, z jakiej przyczyny z wnioskiem o zmianę uchwały wystąpił Prokurator? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, Ŝe wnioski o zmiany uchwał regulujących kwestię opłat za przedszkola publiczne wpłynęły od 

Prokuratorów takŜe do innych rad miast i gmin w Polsce, co jest wynikiem ubiegłorocznego orzecznictwa 

sądu administracyjnego. 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− wyjaśnił, Ŝe Prokurator posiada uprawnienie do wnioskowania o zmianę uchwały rady miasta, co wynika 

wprost z przepisów ustawy o Prokuraturze. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XLVIII/498/10   

w sprawie  wysoko ści i zasad ustalania opłat za świadczenia udzielane przez przedszkole publiczne 

prowadzone przez Miasto Szczecinek. 
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Ad.9.  

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

 

Ryszard Kabat radny: 

− zapytał, czy osoby posiadające mieszkania  poza terenem zaznaczonym na załączonej mapie będą mogli 

ubiegać się o lokale socjalne ? jeśli tak, to błąd, 

− zapis w paragrafie 3 pkt 4 dotyczy lokalu socjalnego, skoro chodzi o czynsz za lokal socjalny to za co jest ta 

kara? 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− to nie chodzi o karę, ale o odszkodowanie, 

− zgodnie z prawem, jeśli dana osoba utraci umowę, to zajmowany lokal nie jest juŜ lokalem socjalnym, 

− wynajmujący moŜe wówczas domagać się normalnego czynszu, 

− lokale socjalne znajdują się równieŜ w lokalach o wyŜszym standardzie, 

− ZGM kaŜdorazowo musiałby to jednak wykazać. 

 

Ryszard Kabat radny: 

− a co z lokalami socjalnymi na osiedlu domków socjalnych? 

 

Czesław Podkowiak mecenas: 

− kaŜdy przypadek naleŜy rozpatrywać w odniesieniu do konkretnego lokalu. 

 

Tomasz Wełk Prezes ZGM TBS Sp. z o.o. w Szczecinku:  

− jeśli chodzi o uprawnienie osób do lokalu socjalnego posiadające mieszkania poza wskazanym terenem, to 

taki zapis funkcjonował juŜ w zmienianej uchwale i nie wzbudzał dotychczas Ŝadnych kontrowersji. 

 

Ryszard Kabat radny: 

− podtrzymał stanowisko, Ŝe jest to rozwiązanie nieprawidłowe.  

 

GraŜyna Kuszmar radna: 

− zwróciła uwagę, Ŝe radny Ryszard Kabat rzadko bywa na posiedzeniach Komisji Problemów Społecznych, 

której jest członkiem, 

− poruszany przez radnego problem był przedmiotem głębokiej analizy i dyskusji na poszczególnych 

posiedzeniach Komisji. 

 

Wojciech Knapik Przewodnicz ący Komisji Problemów Społecznych: 

− nie zgodził się ze stanowiskiem radnego Ryszarda Kabata, 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie przy 2 głosach „wstrzymujących się”. 
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Roman Matuszak radny: 

− oznacza to, Ŝe osoba mająca mieszkanie np. w Czarnem otrzyma lokal socjalny w Szczecinku, a osoba 

mieszkająca np. we Gwdzie Wielkiej juŜ takiego mieszkania nie otrzyma. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− proponowane zmiany były przedmiotem debaty Zespołu Konsultacyjnego, 

− chodzi o nie zamykanie drogi do lokalu socjalnego osobom od wielu lat mieszkającym w Szczecinku, które 

np. w spadku odziedziczyły jakieś mieszkanie gdzieś w Polsce, 

− ze względu jednak na wielostopniową procedurę nie zachodzi obawa o naduŜycia w takich przypadkach. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przypadki Ŝyciowe mogą być bardzo róŜne, 

− poprosił o zaufanie do Komisji Problemów Społecznych, 

− ze względu na brak dalszych pytań przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 15 głosami „za” , przy 3 głosach „wstrzymujących się” i 0 głosach „przeciw” 

podjęła: 

uchwał ę Nr XLVIII/499/10   

w sprawie uchwalenia zasad wynajmowania lokali mies zkalnych wchodz ących w skład  

mieszkaniowego zasobu Miasta Szczecinek. 

 

Ad.10.  

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie,  

− zadanie dotyczy montaŜu pomp ciepła i ciepłej wody na szczecineckim basenie. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zapytał, czy celem inwestycji będzie tylko zapewnienie ciepłej wody, czy teŜ klimatyzacji? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, Ŝe opracowywany jest projekt, zgodnie z którym będzie wykonane centralne ogrzewanie i ciepła 

woda,  

− z tych Funduszy trudno jest pozyskać środki, ale wstępnie inwestycję juŜ zaakceptowano. 

 

Ryszard Kabat radny: 

− zapytał, czy zaplanowany termin sporządzenia dokumentacji do 31 lipca b.r. nie jest zagroŜony?  

− oraz czy w związku  z proponowaną uchwałą nie zachodzi konieczność zmiany WPI? 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− termin nie jest zagroŜony, 

− jeśli jeszcze zmiana nie została ujęta w WPI, to trzeba będzie to zrobić. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XLVIII/500/10 
w sprawie wspólnej realizacji zadania inwestycyjneg o pn.: „Działania infrastrukturalne na 

rzecz poprawy stanu środowiska w obiektach u Ŝyteczno ści publicznej na terenie Dorzecza 

Parsęty” w ramach Szwajcarsko-Polskiego Programu Współpr acy. 

 

Ad.11.  

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Janusz Rautszko Przewodnicz ący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Samorz ądno ści: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpił do głosowania nad projektem uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 18 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XLVIII/501/10 
w sprawie przyj ęcia zmian w Statucie Zwi ązku Miast i Gmin Dorzecza Pars ęty. 

 

Po głosowaniu salę obrad opuścił radny Janusz Rautszko. Na sali pozostało 17 radnych. 

 

Ad.12.  

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Józef Świerczy ński Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− projekt uchwały został  przez Komisję zaopiniowany pozytywnie. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem uwag przystąpił do głosowania. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XLVIII/502/10 

w sprawie zwolnienia z obowi ązku wydzier Ŝawienia nieruchomo ści w drodze przetargu . 

 

Ad.13.  

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Józef Świerczy ński Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− projekt uchwały został  przez Komisję zaopiniowany pozytywnie. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XLVIII/503/10 

w sprawie wyra Ŝenia zgody na wydzier Ŝawienie nieruchomo ści. 

 

Ad.14.  

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Józef Świerczy ński Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− projekt uchwały został  przez Komisję zaopiniowany pozytywnie. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XLVIII/504/10 

w sprawie nabycia przez Miasto Szczecinek nieruchom ości. 

 

Ad.15.  

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Józef Świerczy ński Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− projekt uchwały został  przez Komisję zaopiniowany pozytywnie. 

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− zapytał o wysokość wpływów w 2010r. z tytułu sprzedaŜy mienia komunalnego. 
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Tomasz Piesik Dyrektor Wydziału N: 

− razem 764 tys.zł. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XLVIII/505/10 

w sprawie zbycia nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek. 

 

Ad.16.  

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Józef Świerczy ński Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− projekt uchwały został  przez Komisję zaopiniowany pozytywnie. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XLVIII/506/10 

w sprawie wyra Ŝenia zgody na zamian ę nieruchomo ści. 

 

Ad.17.  

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Józef Świerczy ński Przewodnicz ący Komisji Bud Ŝetowo-Ekonomicznej: 

− projekt uchwały został  przez Komisję zaopiniowany pozytywnie. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XLVIII/507/10 

w sprawie zamiany nieruchomo ści stanowi ących własno ść Miasta Szczecinek, na nieruchomo ści 

stanowi ące własno ść Miejskiej Energetyki Cieplnej Spółki z o.o. z sied zibą w Szczecinku. 

 

Ad.18.  

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 
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Wiesław Drewnowski Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− projekt uchwały został  przez Komisję zaopiniowany pozytywnie, 

− jeśli po 6 m-cach właściciel nie odbierze porzuconego pojazdu, to obowiązek kasacji pojazdu obciąŜa 

Miasto. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zapytał, czy właściciel porzuconego pojazdu zwróci koszty kasacji auta? 

Anna Mista Dyrektor Wydziału K: 

− wyjaśniła, Ŝe odnośnie pojazdów ujętych w uchwale jeden z właścicieli nie Ŝyje, a spadkobiercy nie zostali 

ustaleni, 

− w drugim przypadku pojazd zarejestrowany jest na firmę, która juŜ nie istnieje. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XLVIII/508/10 

w sprawie przej ęcia na własno ść miasta porzuconych pojazdów na terenie miasta Szcz ecinka, 

nieodebranych przez wła ścicieli. 

 

Ad.19.  

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− przedstawił projekt uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Wiesław Drewnowski  Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− projekt uchwały został  przez Komisję zaopiniowany pozytywnie. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− w związku z brakiem uwag przystąpił do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta jednogłośnie 17 głosami „za” podjęła: 

uchwał ę Nr XLVIII/509/10 

w sprawie uchylenia uchwały w sprawie upowa Ŝnienia Dyrektora Miejskiego O środka Pomocy 

Społecznej w Szczecinku do podejmowania działa ń wobec dłu Ŝników alimentacyjnych. 

 

Ad.20. Sprawozdanie Burmistrza Miasta:  

 

Andrzej Bratkowski radny: 

− nawiązał do kwoty 25 tys. zł przekazanej SAPiK-owi na promocję w TVN-24, co Miasto otrzyma w zamian? 
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Adam Wyszomirski Dyrektor SAPiK: 

− za kwotę 25 tys. zł zostały wykupione wejścia antenowe w TVN-24 oraz prowadzenie duŜej imprezy 

plenerowej przez znaną dziennikarkę tej stacji telewizyjnej, 

− w ten sposób zostanie wypromowany Szczecinek. 

 

Ad.21. Informacja Przewodnicz ącego Rady Miasta  

 

Roman Matuszak radny: 

− nawiązał do pkt 10 dotyczącego pisma p. Sylwii Szpiec i p. Krystyny Szpiec oraz co z tego wynika? 

 

Czesław Podkowiak mecenas:  

− wyjaśnił, Ŝe pismo te omyłkowo zostało przekazane do Rady Miasta  w formie postanowienia, powinno być 

przekazane w zwykłej formie, 

− nie zmienia to faktu, Ŝe stanowiska p. Dyrektor MOPS i Rady Miasta były zasadne, i Ŝe MOPS nie naruszył 

prawa. 

 

Ad.22. Wnioski i zapytania Radnych:  

 

Wiesław Drewnowski radny: 

− stwierdził, Ŝe zainstalowanie sygnalizacji świetlnej przy przejściach dla pieszych przy Zespole Szkół Nr 5 

przy ul. Koszalińskiej, przy Gimnazjum Nr 2 oraz przy Liceum Ogólnokształcącym to inwestycje trafione, 

− najbardziej niebezpieczne jest jednak przejście obok szkoły Podstawowej Nr 4, dlatego powinny znaleźć się 

środki na zainstalowanie takŜe tam sygnalizacji świetlnej. 

Pisemne wystąpienie radnego zostało załączone do niniejszego protokołu z sesji. 

 

Jerzy Kania Przewodnicz ący Rady Miasta: 

− potwierdził, Ŝe przejeŜdŜając obok tej szkoły prawie codziennie widzi, iŜ jest to rzeczywiście przejście 

niebezpieczne. 

 

Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− wyraził stanowisko, Ŝe usytuowanie ronda od strony Trzesieki i planowane nowe rondo z drugiej strony 

spowodują zmniejszenie prędkości nadjeŜdŜających pojazdów. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− naleŜy rozwaŜyć propozycję radnego Wiesława Drewnowskiego, 

− zgadza się, Ŝe jest to miejsce bardzo niebezpieczne i rondo niczego w tej kwestii nie zmieniło, 

− będzie musiała zostać przeprowadzona dokładna analiza. 
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Roman Matuszak radny: 

− zapytał dlaczego Burmistrz nie przedstawił sprawozdania z realizacji Planu Gospodarki Odpadami, które 

powinno być sporządzane co dwa lata? 

− dlaczego nie zatwierdzono nowego Planu Gospodarki Odpadami, który powinien być sporządzany  

nie rzadziej niŜ co 4 lata?, ostatni obowiązywał do 31 grudnia 2004rok. 

Pisemne wystąpienie radnego zostało załączone do niniejszego protokołu z sesji. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, Ŝe problem, gdzie składowane będą odpady w niedalekiej przyszłości jest przedmiotem wnikliwej 

analizy, 

− pod uwagę brane są składowiska w Koszalinie lub Jeziorkach. 

 

Daniel Rak Zast ępca Burmistrza Miasta: 

− Miasto nie ma tego dokumentu poniewaŜ wpierw taki Plan powinien przedstawić Województwo, następnie 

Powiat i dopiero potem poszczególne gminy,  

− opracowanie Planu zostało juŜ zlecone i wkrótce Rada Miasta otrzyma go do wglądu. 

 

Andrzej Sochaj radny: 

− podziękował za odpowiedzi udzielone mu na pytania zadane prze niego na poprzedniej sesji, 

− zapytał, jakie argumenty przewaŜyły, Ŝe SzLOT wygrał konkurs na prowadzenie plaŜy miejskich ? 

− zaprosił wszystkich do udziału w piątkowej Mszy Św. w parafii pw Św. Rozalii, za Posła Mariana Tomasza 

Golińskiego. 

Pisemne wystąpienie radnego zostało załączone do niniejszego protokołu z sesji. 

 

Wojciech Knapik radny: 

− zaapelował o uporządkowanie terenu wzdłuŜ ścieŜki rowerowej w pobliŜu bunkra i usunięcie porzuconych 

worków i śmieci, 

− śmieci te znajdują się w pasie drogowym , nie na terenie prywatnym. 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− odnośnie SzLOT-u wyjaśnił, Ŝe wygranie konkursu  przez ten podmiot wynika ze specyfikacji warunków 

zamówienia, 

− było dwóch oferentów, zaproponowano podobne ceny, róŜnica ok.100zł, 

− przewaŜyły pozostałe kryteria, dlatego wygral SzLOT, 

− warunki określone specyfikacji są do wglądu u p. Beaty Kowal Pełnomocnika ds. uzaleŜnień i kontaktów  

z organizacjami pozarządowymi, 

− takŜe dokumenty dotyczące konkursu są do wglądu. 

 

Andrzej Sochaj radny: 

− dlaczego szczecineckie kąpieliska nie zostały umieszczone w wykazie WOPR? 
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Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− wyjaśnił, Ŝe plaŜa miejska przy ul. Mickiewicza jest kąpieliskiem i tak została potraktowana przez Sanepid, 

− są tam ratownicy i spełnia ona odpowiednie wymogi, 

− nie wiadomo dlaczego nie ma jej w wykazie WOPR. 

 

Ryszard Kabat radny: 

− wyjaśnił, Ŝe to właściciel plaŜy zgłasza dane kąpielisko do Wodnego Ochotniczego Pogotowia Ratowniczego 

(WOPR), 

− aby kąpielisko znalazło się w wykazie WOPR musi spełnić szereg kryteriów. 

 

Ad. 23.  

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta o godz. 10:25 zamknął XLVIII sesję Rady 

Miasta Szczecinek. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował:        Przewodniczący RM: 

 

Dariusz Krupski                           Jerzy Kania 


